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Utdragsbestyrkande 

 

§ 81 

Information om strukturplanen 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen. 

 

Ärendet 

Sven Andersson och Kristina Heuman presenterar strukturplanen. En viktig del av 

bakgrunden till att strukturplanen kommit till är tunnelbaneavtalet. Nacka har åtagit sig att 

bygga 13 000 bostäder. Det visade sig att det finns behov av ett samlat dokument som 

beskriver konsekvenserna av detta. Det finns ett krav på högexploateringsgrad. Dvs en tät 

bebyggelse. 

Kravet på ett effektivt utnyttjande av marken kommer troligen att leda till att kommer att  

byggas fler större förskolor än vad som sker idag. 

 

Handlingar i ärendet 

Strukturplanen  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

 

- - - - - 
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 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 82 Dnr UBN 2014/242-630 

Samband mellan elevers resultat i årskurs 3 och 6  
 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsenheten att föra in perspektivet om 

utvecklingen av elevers kunskaper över tid i kommande resultatdialoger med rektorer 

med årskurs 3-6. 

3. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsenheten att tydliggöra det fortsatta arbetet 

med att följa elevers utveckling över tid i utvärderingsplanen för utbildningsnämnden 

för 2016. 

 

Ärendet 

I detta ärende redovisas hur elevers resultat i nationellt prov i årskurs 3 hänger samman 

med resultaten i årskurs 6. Elever med goda resultat i nationellt prov i årskurs 3 har ofta 

goda resultat i årskurs 6, och elever med låga resultat i årskurs 3 ligger ofta något lägre i 

årskurs 6. Men det finns också en hel del elever som avviker från mönstret, och framförallt 

är det många som inte nått kravnivån i samtliga delprov i årskurs 3 som sedan får goda 

resultat i årskurs 6.  Flickornas resultat i svenska förbättrats mer än pojkarnas mellan 

årskurs 3 och 6, och detta även gällde när jämförelsen gjordes inom grupper med lika 

resultat i årskurs 3.  

Utbildningsenheten menar att det är viktigt att uppföljningar och utvärderingar i ökad 

utsträckning sätter ljuset på elevernas resultatutveckling över tid. Detta för att sätta fokus 

på att alla elever, oavsett utgångsläge, ges stöd och stimulans för att utvecklas vidare. 

Utbildningsenheten planerar att ta upp detta perspektiv i resultatdialoger med rektorer som 

ansvarar för årskurs 3-6. Utbildningsenheten återkommer till hur studien bör upprepas och 

utvecklas i utvärderingsplanen för utbildningsnämnden.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-10-23 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 82 forts 

 

Protokollsanteckningar 

Magnus Söderström (MP) antecknar följande: 

Det är med stor glädje vi ser att tjänstemännen använder nationella prov till att genomföra 

en kvalitativ uppföljningsstudie på individuell nivå. Det är en ambitiös ansats och vi anser 

att om resultaten på de nationella proven ska användas på ett ansvarsfullt sätt så är det här 

nya tillvägagångssättet att föredra framför att bara göra traditionella analyser utan möjlighet 

till att se individens progression. 

Vi i Miljöpartiet välkomnar ett fortsatt kvalitetsarbete där den här typen av kvalitativa me-

toder används och vi förutsätter att dessa även på sikt kommer att påverka utformningen 

av nämndens mål- och nyckeltal då dessa idag mycket fokuserar på resultat från kvantitativa 

metoder som exempelvis enkäter.  

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 83 Dnr UBN 2015/139-630 

Statistik över nyanlända oktober 2015 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen. 

 

Ärendet 
Utbildningsnämnden gav vid sammanträdet den 16 september utbildningsdirektören i uppdrag 
att återkomma till nämnden med en faktaöversikt över mottagandet av nyanlända elever i sko-
lor i Nacka utifrån nämndens ansvarsområden. 
 
Jämfört med läsåret 2014/15 har antalet nyanlända i grundskolan ökat med 12 procent fram till 
oktober 2015 och gymnasieskolan med 42 procent. Flest nyanlända i grundskolan har tagits 
emot av Samskolan, följt av Fisksätraskolan, Stavsborgskolan och Johannes Petri skola.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-10-12 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

 

Protokollsanteckningar 

Tobias Nässén (M), Lena Linnerborg (FP), Håkan Ekegren (C) och Jack Sjölund (KD) 

antecknar för allianspartierna följande: 

Med anledning av informationsärendet om arbetet med nyanlända i skolorna i Nacka vill vi 

allianspartier lyfta några frågor som vi önskar kan tas med till kommande nämnd då det ska 

ske en ny uppdatering av läget i dessa frågor. 

Bland de saker vi önskar information om är en generell bild över utbildningsnämndens 

ansvarsområden, och det ansvar som ligger på andra enheter i Nacka kommun. I de fall där 

det finns frågor som rör aktörer som ligger utanför nämndens ansvar kan en planering ske 

inför framtiden så att nämnden ändå kan ges information om även dessa frågor. En  
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 83 forts 

 

möjlighet är att bjuda in en eller ett par huvudmän för att höra hur de arbetar med dessa 

frågor. 

Bland ett antal intressanta frågor finns bland annat nedanstående: 

Hur överbryggs språksvårigheterna den första tiden, innan nyanlända elever klarar 

vardagsspråket? 

Hur ser bemanningen ut ute på skolorna och i vilken mån saknas behörig personal i vissa 

kategorier?  

Hur kan vi säkerställa att vi får fler lärare med behörighet i svenska som andraspråk?  

Arbetar olika huvudmän olika vad gäller att till exempel starta mottagningsgrupper, 

förberedelseklasser osv? 

Finns resurser för skolorna att stötta elever med svåra upplevelser bakom sig? Hur 

tillgodoser man barnens behov av daglig kontakt med svenskar, vuxna som lyssnar och 

visar hur vardagliga frågor hanteras? 

Vad innebär förändrade riktlinjer eller andra förändrade regler om mottagande av 

nyanlända och kartläggning av tidigare kunskaper, som kommer att gälla från årsskiftet? 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 84 Dnr UBN 2015/83-630 

Återrapportering av skolors arbete med elevenkätens 

resultat 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar information. 

 

Ärendet 

Utbildningsenhetens uppföljning av skolors arbete med elevenkätens resultat visar att 

gymnasieskolorna, samt de skolor som följts upp genom kontrollbesök, har analyserat 

resultaten och i olika utsträckning genomfört åtgärder med anledning av dessa. 

Utbildningsenheten kommer att fortsätta följa utvecklingen vid de skolor där kontrollbesök 

har gjorts.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-10-22 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 85 

Barnrättscertifiering i Nacka kommun 
Motion, den 27 oktober 2014 av Andreas Falk, Gunnel Nyman-Gräff och Martin 

Hellströmer (S) 

 

Ärendet utgår. Istället kommer innehållet i tjänsteskrivelsen att vara en del av stadsled-

ningskontorets förslag till svar på den återremitterade motionen. Stadsledningskontoret 

kommer också att svara på aspekter i motionen som berör t ex socialtjänsten, kulturfrågor 

och fritidsfrågor vilket finns med i uppdraget som det beskrivs i kommunfullmäktiges 

återremiss. 

- - - - - 
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§ 86 Dnr UBN 2015/32-610 

Politikerinitiativ från Espen Bjordal (S) angående att 

Nackas skolor ska vara en attraktiv arbetsplats 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar mot bakgrund av att initiativet rör arbetsgivarfrågor som 

hanteras av kommunstyrelsens verksamhetsutskott att lämna initiativet utan åtgärd. 

Förslaget är därmed färdigbehandlat. 

Ärendet 

Förslaget 

Espen Bjordal (S) har i ett politikerinitiativ föreslagit att Nacka kommun: 

 Tar fram en kvalitativ kartläggning av lärarnas psykosociala arbetssituation på Nackas 
skolor, förskolor och fritidshem och redovisa detta för utbildningsnämndens ledamöter  

 Arbetar fram en konkret plan för hur vi ska möta framtida pensionsavgångar och den 
väntade inflyttningen till Nacka  

Utbildningsenhetens kommentarer 

Utbildningsnämndens ansvarar bland annat för uppföljning och utvärdering. Utbildnings-

enheten genomför därför uppföljningar och utvärderingar av samtliga Nackas skolor, 

förskolor och fritidshem, som tillsammans genomlyser kvaliteten i verksamheterna. 

Lärartillgången i verksamheterna är en del i kvalitetsanalysen. Andelen behöriga och 

legitimerade lärare är till exempel en indikator som tas upp i den dialog med huvudmän i 

förskola och skola som utbildningsenheten just nu genomför. Utbildningsenhetens analys 

av dialogerna med huvudmännen kommer att redovisas för utbildningsnämnden inom 

ramen för den årliga kvalitetsredovisningen.  

Initiativets förslag avser dock arbetsgivarfrågor, vilket för skolans del är huvudmännens  

ansvar. Enligt Nacka kommuns modell är det kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

(KSVU) som är huvudman för de kommunala skolorna i Nacka.  

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-10-18 

Politikerinitiativet 
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§ 86 forts 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) med instämmande av Lena Linnerborg (FP), Håkan 

Ekegren (C) och Jack Sjölund (KD) föreslår att nämnden ska besluta mot bakgrund av att 

initiativet rör arbetsgivarfrågor som hanteras av kommunstyrelsens verksamhetsutskott att 

lämna initiativet utan åtgärd. Förslaget är därmed färdigbehandlat. 

 

Espen Bjordal (S) yrkar bifall till initiativet samt att nämnden ska få en föredragning av den 

psykosociala situationen i skolor i Nacka.  

 

Ordförande Tobias Nässén yrkar avslag på Bjordals förslag om föredragning. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer sitt förslag till beslut mot Bjordals bifall till initiativet och finner att 

bifallit sitt förslag till beslut. 

 

Ordföranden ställer därefter Bjordals förslag om föredragning mot sitt avslag till detta och 

finner att nämnden avslagit förslaget. 

 

Protokollsanteckningar 

Magnus Söderström (MP) antecknar följande: 

Initiativet tar upp lärarbristen och föreslår att en kvalitativ kartläggning av lärarnas psyko-

sociala situation genomförs samt att en konkret plan för pensionsavgångar ska tas fram. Vi 

är positiva till båda dessa åtgärder men samtidigt anser vi likt tjänstemännen att detta ini-

tiativ bör tas upp i kommunstyrelsens verksamhetsutskott när det gäller Välfärd skola som 

huvudman. Vi håller dock med om att lärarbristen och lärarnas psykosociala arbetssituation 

är någon som påverkar utbildningens kvalitet i hög utsträckning och att det är en faktor 

som bör tas med som exempel på troliga förklaringar till många av de ärenden som vi i 

utbildningsnämnden berör. 

 

Espen Bjordal (S) antecknar följande: 

Lärarförbundet visar i sin senaste rapport (Bästa skolkommunen 2015) att Nacka kommun 

ligger på 132 plats i statistik över sjukskrivningar i landet. På lärartätheten ligger vi på 253 

plats. På frågan om lärarnas syn på kommunens respekt för den professionella friheten för 

lärare och skolledare och på de förutsättningar som lärare ges hamnade Nacka på en 193 

plats. Detta är givetvis siffror som oroar oss socialdemokrater. Vi har också genom våra 

verksamhetsbesök på skolor i Nacka fått tydliga indikationer på att läget och 

arbetssituationen för många lärare är mycket ansträngt. 
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§ 86 forts 

 

I kombinationen med kommande pensionsavgångar och att nacka bygger stad är vi oroliga 

att ett akut läge kommer kunna uppstå för Nackas skolor. Det är viktigt att vi aktivt och på 

bred front jobbar för att Nacka ska bli en attraktiv skolkommun även för lärare och vi 

bedömer att en kartläggning av lärarnas arbetssituation i Nackas skolor och förskolor (även 

innefattat verksamheter som bedrivs i enskild regi) är av stor vikt. Vidare föreslår vi att 

Välfärd Skola som i första hand är den enhet inom Nacka kommuns som är ansvarig för 

den psykosociala arbetsmiljön på Nackas skolor och förskolor redogör för 

politikerinitiativets frågeställningar för utbildningsnämndens ledamöter.   

- - - - - 
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§ 87 Dnr UBN 2015/651-612 

Medborgarförslag om inrättande av schackgymnasium 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden avslår medborgarförslaget om inrättande av schackgymnasium. 

 

Ärendet 

Ett medborgarförslag om inrättande av ett schackgymnasium i Nacka kommun har skickats 

till kommunen. Undertecknarna av förslaget framhåller att ett schackgymnasium skulle 

bidra till att förbättra elevernas kunskapsinhämtning.  

Nuvarande lagstiftning tillåter inte denna form av profilering, vilket innebär att förslaget 

inte är genomförbart. Utbildningsnämnden avslår därför medborgarförslaget. 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-10-08 

medborgarförslag om inrättande av schackgymnasium 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

 

Protokollsanteckningar 

Magnus Söderström (MP) antecknar följande: 

Vi är väldigt tacksamma för Tore Kellquists engagemang och delar hans vision om ett 

schackgymnasium med riksintag för elever som är speciellt intresserade av schack. 

Alliansen med Jan Björklund och Folkpartiet i spetsen skrotade de estetiska ämnenas roll 

på gymnasiet och gymnasieelevernas möjlighet till att själva få utforma sin utbildning 

försvann. Med bakgrund av detta är det otroligt viktigt att elever som är engagerade i 

fritidsintressen som även gynnar deras skolresultat i övrigt får möjlighet att satsa både på 

skolan och sitt fritidsintresse. Det är märkligt att vissa sporter som motorsport och andra 

traditionella sporter får en hög status och tillåts ligga till grund för specialiserade gymnasier 

med riksintag samtidigt som en sport som Schack inte får det. Detta trots att Schack i 

mångt och mycket är jämförbart med andra sporter när det gäller möjligheter till 

elitsatsning, träning med mera.  
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§ 87 forts 

 

Vi i Miljöpartiet i Nacka tänker driva Tores vision vidare och hoppas att det i framtiden ska 

gå att starta ett Schackgymnasium med riksintag, förhoppningsvis i Nacka stad. 

 

Andreas Andersson (S) antecknar följande: 

Vi i Socialdemokraterna tycker att det är ett mycket spännande förslag att integrera schack i 

undervisningen. Precis som medborgarinitiativet säger är schack ett utmärkt pedagogiskt 

verktyg som vi, precis som initiativtagaren, tror kan vara ett mycket bra sätt att stimulera 

elever och underlätta deras inlärning. Nuvarande lagstiftning gör det omöjligt att inrätta 

detta på gymnasieskolan och vi ser inte behovet av att öppna upp en helt ny skola för detta 

ändamål. Vi är dock övertygade om att schack kan hjälpa eleverna och därför ser vi positivt 

till att schack används som verktyg i undervisningen, gärna redan i grundskolan eftersom 

detta kan gynna eleverna under deras fortsatta studier. Redan idag deltar många skolor i 

schackfyran, vi ser detta som uteslutande positivt och uppmuntrar skolorna i Nacka till att 

fortsätta med detta. 

- - - - - 
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§ 88 Dnr UBN 2015/148-639 

Föreläggande med vite för pedagogisk omsorg 
 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar att upphäva beslut fattat den 16 september 2015 om 

föreläggande vid vite för brister i verksamhet omfattande pedagogisk omsorg enligt 26 

kap 10 och 27§ skollagen.  (§80 UBN 2015/148-639). 

2. Utbildningsnämnden beslutar att återremittera ärendet om föreläggande vid vite för 

pedagogisk omsorg för att pröva om det material som inkommit efter utskick av 

handlingar till sammanträdet den 5 november uppfyller de krav på huvudmannen som 

ställs i skollagen och i auktorisationsvillkoren. 

 

Ärendet 

Huvudman [personuppgifter borttagna], har under det senaste året tilldelats en anmärkning 

och därefter ett föreläggande om att avhjälpa brister i sin verksamhet. Då bristerna inte 

avhjälpts beslutade utbildningsnämnden i september om att förelägga [personuppgifter 

borttagna] med vite om 20 000 kronor. Vid uppföljning av föreläggandet har 

[personuppgifter borttagna] avhjälpt en av fyra brister, övriga tre kvarstår. Det 

framkommer också att vissa formuleringar i tjänsteskrivelsen och beslutsmeningar i ärendet 

är felaktiga, därför föreslår utbildningsenheten att utbildningsnämnden fattar ett nytt beslut 

i ärendet.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-10-29 med bilagor 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) med instämmande av Lena Linnerborg (FP) och Jack 

Sjölund (KD) föreslår att nämnden ska fatta följande beslut:  

 

1. Utbildningsnämnden beslutar att upphäva beslut fattat den 16 september 2015 om 

föreläggande vid vite för brister i verksamhet omfattande pedagogisk omsorg enligt 26 

kap 10 och 27§ skollagen.  (§80 UBN 2015/148-639). 

2. Utbildningsnämnden beslutar att återremittera ärendet om föreläggande vid vite för 

pedagogisk omsorg för att pröva om det material som inkommit efter utskick av 

handlingar till sammanträdet den 5 november uppfyller de krav på huvudmannen som 

ställs i skollagen och i auktorisationsvillkoren. 
  



 
16 (21) 

 5 november 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 88 forts 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 5 november 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 89 Dnr UBN 2015/148-639 

Föreläggande med vite för pedagogisk omsorg 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar att upphäva beslut fattat den 16 september 2015 om 

föreläggande vid vite för brister i verksamhet omfattande pedagogisk omsorg enligt 26 

kap 10 och 27§ skollagen.  (§80 UBN 2015/148-639). 

2. Utbildningsnämnden beslutar att återremittera ärendet om föreläggande vid vite för 

pedagogisk omsorg för att pröva om det material som inkommit efter utskick av 

handlingar till sammanträdet den 5 november uppfyller de krav på huvudmannen som 

ställs i skollagen och i auktorisationsvillkoren. 

 

Ärendet 

Huvudman [personuppgifter borttagna], har under det senaste året tilldelats två före-

lägganden om att avhjälpa brister i sin verksamhet. Då bristerna inte avhjälpts beslutade 

utbildningsnämnden i september om att förelägga [personuppgifter borttagna] med vite om 

20 000 kronor. Vid uppföljning av föreläggandet har [personuppgifter borttagna] avhjälpt 

en av fyra brister, övriga tre kvarstår. Det framkommer också att vissa formuleringar i 

tjänsteskrivelsen och beslutsmeningar i ärendet är felaktiga, därför föreslår 

utbildningsenheten att utbildningsnämnden fattar ett nytt beslut i ärendet.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-10-29 med bilagor 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) med instämmande av Lena Linnerborg (FP) och Jack 

Sjölund (KD) föreslår att nämnden ska fatta följande beslut:  

1. Utbildningsnämnden beslutar att upphäva beslut fattat den 16 september 2015 om 

föreläggande vid vite för brister i verksamhet omfattande pedagogisk omsorg enligt 26 

kap 10 och 27§ skollagen.  (§80 UBN 2015/148-639). 

2. Utbildningsnämnden beslutar att återremittera ärendet om föreläggande vid vite för 

pedagogisk omsorg för att pröva om det material som inkommit efter utskick av 

handlingar till sammanträdet den 5 november uppfyller de krav på huvudmannen som 

ställs i skollagen och i auktorisationsvillkoren. 
  



 
18 (21) 

 5 november 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 88 forts 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 

 
 
  



 
19 (21) 

 5 november 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 90 

Aktuell information 
 

Susanne Nord beskriver hantering av effekterna av den tragiska händelserna i Trollhättan. 

Elever i många skolor har erbjudits stöd om det har funnits behov av detta. Det har inte 

upptäckts några brister i de krisplaner som skolorna har. 

- - - - - 
 
 

§ 91 

Inkomna skrivelser 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av skrivelserna. 

Inkomna skrivelser 

Från Unike förskolor angående utebliven checkhöjning 150101 

Från Sveriges Elevkårer angående elevkursverksamhet i Nacka 

- - - - - 

 

§ 92 

Delegationsbeslut 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av besluten. 

Delegationsbeslut 

Sammanställning av beslut om dispens till förskoleplacering, dispens till 

fritidshemsplacering mm januari tom september 2015 

- - - - -  

 
  



 
20 (21) 

 5 november 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 93 

Protokoll 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av protokollsutdraget. 

Protokollsutdrag 

Kommunfullmäktige § 201 2015 Val av ny ersättare Andreas Andersson (S). 

- - - - -  
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 5 november 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 94 

Kurser och konferenser 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av konferensinbjudningarna. 

Kurser och konferenser mm 

Konferens om byggandet av framtidens skola. 24 – 25 november i Stockholm 

Öppet Hus angående ”Våra viktiga barn 2004”, Sats Nacka Strand 16 november 
 

- - - - - 
 

 

 


